



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 11 2001-10-09

<b>Närvaro:</b>	Fredrik Salomonsson	Ordförande
	Christian Berling	Sekreterare
	Fredrik Scheja	Källarmästare
	Fredrik Roubert	Programmästare
	Jonas Hörström	Cafémästare
	Markus Helgesson	Industrimästare
	Caroline Einarsson	SRD-ordförande
	Magnus Bäck	Revisor

- §1 TFMÖ Fredrik Salomonsson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Val av justeringsperson Styrelsen **beslöt** att välja Jonas Hörström till justeringsperson.
- §5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §6 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokollet för möte S10.
- §7 Meddelanden  
Fredrik Salomonsson meddelade att han skaffat en ny elektronisk pryl som organiserar hans liv.  
Fredrik Roubert meddelade att det kommer vara Oktoberfest 12 oktober.  
Caroline Einarsson meddelade att hon ska åka på Datautbildningskonferens i Umeå och att utbildningsnämnd D betalar.  
Marcus Helgesson meddelade att Industrimästeriet kommer att hålla en företagsafton tillsammans med E-sektionen med företaget Netcompany.
- §8 Beslutsuppföljning Fredrik Salomonsson yrkande enligt bilaga S11-2001-1.  
Styrelsen **beslöt** i enlighet med Fredrik Salomonssons yrkande.
- §9 Utlåningsregler för iDét Fredrik Salomonsson redogjorde för sitt förslag till utlåningsregler enligt bilaga S11-2001-2.  
Styrelsen **beslöt**  
**att** stryka hela tredje stycket under rubriken 1 Tillåtna låntagare.



**att** stryka ordet särskilda ur fjärde stycket under rubriken 1  
Tillåtna låntagare

**att** ersätta styckena 2.1 till 2.5 med en tabell över avgifterna.

**att** i första punkten under rubriken 6 Säkerhet byta ut orden  
"finnas en ansvarig" mot "närvara en säkerhetsansvarig".

**att** till sista punkter under rubriken 6 Säkerhet lägga till me-  
ningen "Denna dörrvakt ska tillse att inga obehöriga kom-  
mer in."

**att** i första meningen under rubriken 7 Städning byta ut orden  
"i det skick som de återfannsmot till ursprungligt skick".

**att** i första meningen under rubriken 8 Skadegörelse ersätta  
orden "eftersom ingen möjlighet finns att spärra av iDét  
från dessa" med "som kan härledas till verksamheten i  
iDét".

Styrelsen **beslöt** skicka förslaget på remiss till Husprefekten,  
Husintendenten och DUR.

§10 Nätverk

Magnus Bäck redogjorde för vilken utrustning som krävs för  
en ny uppkoppling från LDC. Inkopplingsavgiften ligger på ca  
15 000 kr och sektionen måste själv ordna en egen fiberswitch.  
Årsavgiften ligger på ca 6 000 kr.

Fredrik Salomonsson åtog sig att prata med ☞-sektionens ord-  
förande då vi delar vår nuvarande uppkoppling med dem.

Caroline Einarsson åtog sig att prata med utbildningsnämnd  
D och C om finansiering då uppkopplingen och vävsidorna är  
viktiga för studierådets verksamhet.

Styrelsen **beslöt** att bordlägga frågan.

§11 Kopiator och telefon

Styrelsen diskuterade sektionens kopiator och mynttelefonen i  
iDét. Fredrik Salomonsson påpekade att både kopiatoren och te-  
lefonen idag går med förlust.

Styrelsen **beslöt** att uppdra åt Fredrik Scheja att verka i hussty-  
relsen för att få dem att inrätta en kopieringshörna för studenter  
i E-huset.

Styrelsen **beslöt** att ta bort mynttelefonen i iDét och säga upp  
abbonemanget.

§12 Bokföringsprogram

Fredrik Salomonsson vill uppgradera bokföringsprogrammet  
från SPCS 200 till SPCS 500 för att kunna hantera utgående fak-  
turering direkt i programmet. Det nya programmet kostar 2 180  
kr. Styrelsen **beslöt** att köpa in det nya programmet.



- §13 Datum för HT-2 Styrelsen **beslöt** att HT-2 ska hållas den 29 november kl 17.15.
- §14 Övrigt Fredrik Salomonsson påpekade att §7.13 i stadgan behöver ändras med anledning av att fullmäktige antagit ett nytt valsystem. Fredrik Roubert tog på sig att titta på detta.
- §15 OFMA Fredrik Salomonsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Christian Berling  
Sekreterare

Fredrik Salomonsson  
Ordförande

Jonas Hörström